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Protokół nr LII/23 

z obrad LII Sesji Rady Gminy Stargard  

z dnia 20 października 2023 r.  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard 

 

AD 1. Otwarcie obrad LII Sesji Rady Gminy Stargard (Przedział czasowy z nagrania: 

od 00:00:00 do 00:00:05) 

Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak w dniu 20 października 2023 

roku o godz. 10.00 otworzył obrady LII Sesji Rady Gminy Stargard. 

AD 2. Stwierdzenie quorum (Przedział czasowy z nagrania: od 00:00:05 do 00:00:53) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak po sprawdzeniu obecności, stwierdził, 

że na stan 15 radnych, obecnych było 12 radnych, co stanowiło quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Nieobecnych 3 Radnych: Radny Maciej Lipka, Radny Grzegorz 

Stępień oraz Radny Sławomir Zabłocki. Lista obecności Radnych, stanowi załącznik nr 1 

do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak przywitał wszystkich uczestniczących 

w obradach sesji, tj. Radnych, Wójta Gminy Stargard Jerzego Makowskiego, Zastępcę Wójta 

Gminy Dorotę Mazur, Skarbnik Gminy Bernadetę Kubicką, Sekretarz Gminy Jadwigę 

Michalską oraz Radcę Prawnego Krzysztofa Judka, a także wszystkich, którzy oglądają 

transmisję obrad Sesji.  

AD 3. Przedstawienie porządku obrad (Przedział czasowy z nagrania: od 00:00:53 

do 00:04:33) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poinformował, że zgodnie z §19 Statutu 

Gminy, Radni otrzymali porządek obrad wraz z projektami uchwał i wszystkimi niezbędnymi 

dokumentami, a następnie odczytał porządek obrad LII Sesji Rady Gminy Stargard, który 

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad LII Sesji Rady Gminy Stargard. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sadu Rejonowego 

w Stargardzie na kadencję lat 2024-2027. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Stargardzie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkanki miejscowości 

Sowno. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Administracyjnego 

Szkół Gminy Stargard. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy części nieruchomości gminnej położonej w obrębie Lipnik. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Stargard: Gminy 

Miasto Stargard, Gminy Stargard, Gminy Kobylanka przy realizacji zadania polegającego 

na aktualizacji obszaru i granic aglomeracji oraz wyznaczenia aglomeracji. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia zgody na wykonanie chodnika 

w ciągu drogi gminnej nr 490011Z, w pasie drogi na działce nr ewid. 35/1, obręb 

Witkowo, stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 
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ścieków i transportu nieczystości ciekłych od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy 

Stargard.   

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/277/21 Rady 

Gminy Stargard z dnia 22 października 2021 r. w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki tej opłaty.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Stargard na lata 2023-2040.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2023 r. 

16. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

17. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Stargard w roku szkolnym 

2022/2023. 

18. Informacja Wójta Gminy nt. funkcjonowania lokalnego transportu zbiorowego pod kątem 

potrzeb mieszkańców gminy za 2022 rok. 

19. Ocena funkcjonowania biblioteki publicznej, świetlic oraz przedszkoli na terenie gminy 

w 2022 roku. 

20. Przegląd obiektów sportowych i placów zabaw. 

21. Wolne wnioski, zapytania i komunikaty. 

22. Zamknięcie obrad sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poinformował, iż Wójt Gminy 

Stargard złożył wniosek do zmiany porządku obrad, dotyczący wycofania z  porządku obrad 

sesji punktu 10. dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia zgody 

na wykonanie chodnika w ciągu drogi gminnej nr 490011Z, w pasie drogi na działce nr ewid. 

35/1, obręb Witkowo, stanowiącej własność Skarbu Państwa. Wniosek Wójta Gminy Stargard 

do zmiany porządku obrad wraz z kopią projektu uchwały, stanowi załącznik nr 2 

do niniejszego protokołu. Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, 

że stosownie do § 29 ust. 6 Statutu Gminy Stargard, Projektodawca może wycofać projekt 

uchwały w każdym momencie do czasu zarządzenia przez Przewodniczącego Rady 

głosowania nad nim, w związku z tym projekt uchwały w sprawie udzielenia zgody 

na wykonanie chodnika w ciągu drogi gminnej nr 490011Z, w pasie drogi na działce nr ewid. 

35/1, obręb Witkowo, stanowiącej własność Skarbu Państwa, wnioskiem Wójta 

jako projektodawcy przedmiotowego projektu uchwały, został wycofany z porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są inne wnioski o zmianę 

porządku obrad? Wobec braku innych wniosków, Rada Gminy Stargard przystąpiła 

do realizacji porządku obrad LII Sesji Rady Gminy Stargard po zmianie, który przedstawiał 

się następująco: 

1.  Otwarcie obrad LII Sesji Rady Gminy Stargard. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sadu Rejonowego 

w Stargardzie na kadencję lat 2024-2027. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Stargardzie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkanki miejscowości 

Sowno. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Administracyjnego 

Szkół Gminy Stargard. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy części nieruchomości gminnej położonej w obrębie Lipnik. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Stargard: Gminy 
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Miasto Stargard, Gminy Stargard, Gminy Kobylanka przy realizacji zadania polegającego 

na aktualizacji obszaru i granic aglomeracji oraz wyznaczenia aglomeracji. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy 

Stargard.   

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/277/21 Rady 

Gminy Stargard z dnia 22 października 2021 r. w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki tej opłaty.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Stargard na lata 2023-2040.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2023 r. 

15. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

16. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Stargard w roku szkolnym 

2022/2023. 

17. Informacja Wójta Gminy nt. funkcjonowania lokalnego transportu zbiorowego pod kątem 

potrzeb mieszkańców gminy za 2022 rok. 

18. Ocena funkcjonowania biblioteki publicznej, świetlic oraz przedszkoli na terenie gminy 

w 2022 roku. 

19. Przegląd obiektów sportowych i placów zabaw. 

20. Wolne wnioski, zapytania i komunikaty. 

21. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Następnie przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad, głos zabrała Radna 

Monika Nikołajew w odniesieniu do wycofanego projektu uchwały, gdzie Przewodniczący 

Rady Gminy Sebastian Janiak odpowiedział, żeby Wójt odniósł się na końcu sesji.  

AD 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sadu Rejonowego 

w Stargardzie na kadencję lat 2024-2027 (Przedział czasowy z nagrania: od 00:04:35 

do 00:21:19) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poinformował, że stosownie do art. 160 §1 

ustawy – Prawo o ustroju sądów powszechnych – ławników do sądów okręgowych 

oraz do sądów rejonowych wybierają rady gmin, których obszar jest objęty właściwością tych 

sądów. Rada Gminy Stargard wybiera ławników do Sądu Rejonowego w Stargardzie 

do orzekania w zakresie spraw rodzinnych oraz w sprawach z zakresu prawa pracy. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczącą 

Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników Panią Jadwigę Michalską 

o przedstawienie opinii Zespołu. 

Przewodnicząca Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników Pani Jadwiga 

Michalska przedstawiła informację z pracy Zespołu,  która stanowi załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poinformował, że głosowanie tajne 

przeprowadza wybrana z Rady Komisja Skrutacyjna z wyłonionym spośród siebie 

przewodniczącym. 

W pierwszej kolejności przystąpiono do zgłoszenia kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zaproponował, aby Komisja Skrutacyjna 

składała się z trzech członków i zgłosił następujących Radnych do pracy w Komisji 

Skrutacyjnej: Radną Agnieszkę Bieniek, Radną Monikę Nikołajew oraz Radnego Pawła 

Żmudę, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 
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Wobec braku zgłoszeń innych kandydatów, Przewodniczący Rady Gminy Sebastian 

Janiak zamknął listę kandydatów i poddał pod głosowanie proponowany skład Komisji 

Skrutacyjnej, do której zaproponowano następujące osoby: 

1. Agnieszka Bieniek 

2. Monika Nikołajew 

3. Paweł Żmuda. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad powołaniem Komisji Skrutacyjnej do spraw 

przeprowadzenia głosowania tajnego w wyborach ławników do Sądu Rejonowego 

na kadencję lat 2024-2027, stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 12 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 12 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

przyjęła skład Komisji Skrutacyjnej do spraw przeprowadzenia głosowania tajnego 

w wyborach ławników do Sądu Rejonowego na kadencję lat 2024-2027. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak o godzinie 10.10 zarządził przerwę celem 

ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej oraz na przygotowanie kart do głosowania. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak po przerwie, która trwała 

do godziny 10.17 wznowił obrady sesji (Przedział czasowy z nagrania: od 00:10:12 

do 00:10:21) i poprosił członka Komisji Rewizyjnej o zabranie głosu.  

Głos zabrała Radna Monika Nikołajew, która została wybrana na Przewodniczącą Komisji 

Skrutacyjnej i przedstawiła zasady przeprowadzenia tajnego głosowania oraz zasady tajnego 

głosowania. 

Następnie o głos poprosiła Sekretarz Gminy Jadwiga Michalska, która jako 

Przewodnicząca Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników, poinformowała, 

że jest dwóch kandydatów do Sądu do spraw rodzinnych i jeden kandydat do spraw prawa 

pracy, a mianowicie: Pani Barbara Grażyna Misztela kandyduje na ławnika do Sądu do spraw 

rodzinnych, Pani Monika Sucholas kandyduje na ławnika do Sądu do spraw prawa pracy 

i Pani Teresa Wojciechowska kandyduje na ławnika do Sądu do spraw rodzinnych.   

Następnie członkowie Komisji Skrutacyjnej rozdali obecnym Radnym karty do głosowania, 

a Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej na podstawie listy obecności odczytywała nazwiska 

Radnych, którzy kolejno podchodzili w wyznaczone miejsce, aby oddać głos i wrzucali karty 

do głosowania do urny. 

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak o godzinie 

10.24 zarządził przerwę, niezbędną do przeliczenia głosów i sporządzenia protokołu 

przez Komisję Skrutacyjną. Natomiast po przerwie, która trwała do godziny 10.34 

Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady sesji (Przedział czasowy z nagrania: 

od 00:16:24 do 00:16:37). 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Monika Nikołajew odczytała protokół Komisji 

Skrutacyjnej z ustalenia wyników tajnego głosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Rejonowego w Stargardzie na kadencję lat 2024-2027 sporządzonego na sesji Rady Gminy 

Stargard w dniu 20 października 2023 r. Protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z kartami 

do głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Z odczytanego protokołu wynikało, że na ławników do Sądu Rejonowego w Stargardzie 

na kadencję lat 2024-2027 do orzekania w sprawach rodzinnych w wyniku tajnego 

głosowania zostały wybrane następujące osoby: 

1) Barbara Grażyna Misztela, 

2) Teresa Wojciechowska. 

Na ławnika do Sądu Rejonowego w Stargardzie na kadencję lat 2024-2027 do orzekania 

w sprawach z zakresu prawa pracy w wyniku tajnego głosowania wybrana została: 

1) Monika Sucholas. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
http://bip-gmina-stargrad.mserwer.pl/pliki/stargard/File/Sesja_XV_z14.pdf
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał uchwałę Nr LII/458/23 

z dnia 20 października 2023 r. w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego 

w Stargardzie na kadencje lat 2024-2027, która stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

AD 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stargardzie (Przedział czasowy z nagrania: 

od 00:21:19 do 00:21:56) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały, a następnie poinformował, że powyższy projekt uchwały przedłożyła Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 12 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 12 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LII/459/23 z dnia 20 października 2023 r. w sprawie rozpatrzenia skargi 

na Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stargardzie, która stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

AD 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkanki 

miejscowości Sowno (Przedział czasowy z nagrania: od 00:21:57 do 00:22:28) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały, a następnie poinformował, że powyższy projekt uchwały przedłożyła Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 12 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 12 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LII/460/23 z dnia 20 października 2023 r. w sprawie rozpatrzenia 

skargi mieszkanki miejscowości Sowno, która stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

AD 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka 

Administracyjnego Szkół Gminy Stargard (Przedział czasowy z nagrania: od 00:22:28 

do 00:23:13) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały, a następnie poinformował, że powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja 

Socjalno-Porządkowa i Oświaty, i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu 

uchwały. 

https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
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Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 4 głosami „za” przyjęła 

projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 12 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 12 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LII/461/23 z dnia 15 września 2023 r. w sprawie zmiany Statutu 

Ośrodka Administracyjnego Szkół Gminy Stargard, która stanowi załącznik nr 12 

do niniejszego protokołu. 

AD 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy części nieruchomości gminnej położonej w obrębie Lipnik (Przedział 

czasowy z nagrania: od 00:23:14 do 00:24:05) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały, a następnie poinformował, że powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu, i poprosił o przedstawienie opinii Komisji 

do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 12 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 12 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LII/462/23 z dnia 20 października 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości gminnej położonej 

w obrębie Lipnik, która stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

AD 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Stargard: Gminy 

Miasto Stargard, Gminy Stargard, Gminy Kobylanka przy realizacji zadania polegającego 

na aktualizacji obszaru i granic aglomeracji oraz wyznaczenia aglomeracji (Przedział 

czasowy z nagrania: od 00:24:05 do 00:24:56) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały, a następnie poinformował, że powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu, i poprosił o przedstawienie opinii Komisji 

do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 12 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 12 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LII/463/23 z dnia 20 października 2023 r. w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład 

aglomeracji Stargard: Gminy Miasto Stargard, Gminy Stargard, Gminy Kobylanka 

przy realizacji zadania polegającego na aktualizacji obszaru i granic aglomeracji 

oraz wyznaczenia aglomeracji, która stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

AD 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy 

Stargard (Przedział czasowy z nagrania: od 00:24:56 do 01:04:08) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały i powiedział, że powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu, a następnie Przewodniczący Rady powiedział, iż Wójt Gminy 

Stargard przedłożył Zarządzenie Nr 239/23 z dnia 18 października 2023 r. w sprawie 

autopoprawki do przedmiotowego projektu uchwały, które stanowi załącznik nr 17 

do niniejszego protokołu i poprosił Wójta Gminy Jerzego Makowskiego o przedstawienie 

autopoprawki do przedmiotowego projektu uchwały. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

określenia górnych stawek opłat za usługi odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych od właścicieli 

nieruchomości na terenie Gminy Stargard. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił o przedstawienie opinii 

Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że w trakcie analizy projektu uchwały wywiązała się dyskusja w związku 

ze znacznym wzrostem stawki, a następnie powiedział, że Komisja Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu wstrzymała się w głosowaniu wszystkimi głosami Radnych, 

m.in. też wnioskując o obniżenie stawki.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały wraz z autopoprawką. 

Głos w dyskusji w kolejności zabrali: 

Radna Agnieszka Bieniek 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Radna Agnieszka Bieniek  

Radny Józef Tracz 

Radna Agnieszka Bieniek 

Radny Janusz Łojko 

Radna Agnieszka Bieniek 

Zastępca Wójta Dorota Mazur 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
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Radny Józef Tracz 

Radna Agnieszka Bieniek 

Zastępca Wójta Dorota Mazur 

Radca Prawny Krzysztof Judek 

Radny Józef Tracz (ad vocem) 

Radna Agnieszka Bieniek 

Zastępca Wójta Dorota Mazur 

Radna Agnieszka Bieniek 

Zastępca Wójta Dorota Mazur 

Radna Agnieszka Bieniek 

Radny Krzysztof Kowalczyk 

Radna Agnieszka Bieniek 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały 

wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 12 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 10 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, podjęła 

uchwałę Nr LII/464/23 z dnia 20 października 2023 r. w sprawie określenia górnych 

stawek opłat za usługi odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych od właścicieli 

nieruchomości na terenie Gminy Stargard, która stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu. 

AD 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/277/21 Rady 

Gminy Stargard z dnia 22 października 2021 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki tej opłaty (Przedział 

czasowy z nagrania: od 01:04:08 do 01:08:59) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały i powiedział, że powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu, i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

zabierając głos odniósł się do projektu uchwały, a następnie przedstawiając opinię Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu do projektu uchwały, przedstawił głosowanie 

Komisji z zaopiniowania projektu uchwały: 5 głosów „za” przy 1 „wstrzymującym się”. 

O godz. 11.22 Przewodniczący Rady Sebastian Janiak opuścił na chwilę salę 

konferencyjną i w tym czasie obrady sesji prowadził Wiceprzewodniczący Rady Mateusz 

Jarosz, który otworzył dyskusję nad ww. projektem uchwały. 

Głos w dyskusji zabrał: 

Radny Janusz Łojko 

O godz. 11.25 Przewodniczący Rady Sebastian Janiak wrócił do sali konferencyjnej 

i prowadził obrady sesji. 

Wobec wyczerpania chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy Sebastian 

Janiak zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
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Rada Gminy Stargard w obecności 12 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 8 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LII/465/23 z dnia 20 października 2023 r. w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXXI/277/21 Rady Gminy Stargard z dnia 22 października 2021 r. w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz wysokości stawki tej opłaty, która stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

AD 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości (Przedział czasowy z nagrania: od 01:09:00 do 01:10:33) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały i powiedział, że powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu, i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

odniósł się do projektu uchwały, a następnie poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu głosowała pozytywnie 6 głosami „za”. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 12 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 10 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, podjęła 

uchwałę Nr LII/466/23 z dnia 20 października 2023 r. w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości, która stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

AD 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Stargard na lata 2023-2040 (Przedział czasowy z nagrania: od 01:10:36 do 01:11:21) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały i powiedział, że powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu, i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 12 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 12 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LII/467/23 z dnia 20 października 2023 r. w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stargard na lata 2023-2040, która stanowi 

załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

AD 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2023 r. 

(Przedział czasowy z nagrania: od 01:11:21 do 01:12:04) 

https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
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Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały, a następnie poinformował, że powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu, i poprosił o przedstawienie opinii Komisji 

do projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję 

nad ww. projektem uchwały.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 12 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 12 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LII/468/23 z dnia 20 października 2023 r. w sprawie zmian budżetu 

gminy na 2023 r., która stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak o godzinie 11.29 zarządził 

przerwę w obradach sesji. Po przerwie, która trwała do godziny 11.41 Przewodniczący Rady 

Gminy wznowił obrady sesji, po przerwie obecnych było 11 radnych, co stanowiło quorum 

do podejmowania prawomocnych decyzji. W czasie przerwy o godz. 11.30 obrady sesji 

opuściła Radna Monika Nikołajew za zgodą Przewodniczącego Rady. (Przedział czasowy 

z nagrania: od 01:12:14 do 01:12:27) 

AD 15. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami (Przedział czasowy z nagrania: 

od 01:12:27 do 01:25:11) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, że zgodnie ze Statutem Gminy 

Stargard, Wójt Gminy przedłożył Radzie Gminy sprawozdanie z pracy między sesjami 

za okres od dnia 15 września 2023 roku do dnia 18 października 2023 roku, które Radni 

otrzymali i poprosił Wójta Gminy Stargard o przedstawienie Sprawozdania z pracy między 

sesjami. 

Wójt Gminy Stargard Jerzy Makowski przedstawił sprawozdanie z pracy między sesjami 

za okres od dnia 15 września 2023 roku do dnia 18 października 2023 roku, które stanowi 

załącznik nr 28 do niniejszego protokołu, ponadto powiedział o wydarzeniach 

i uroczystościach, w jakich uczestniczył oraz o pozostałych informacjach z okresu 

międzysesyjnego.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję i zapytał, 

czy są pytania do Sprawozdania Wójta Gminy z pracy między sesjami? 

Głos w dyskusji w kolejności zabrali: 

Radny Józef Tracz 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Wójt Gminy Jerzy Makowski  

Wobec wyczerpania pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad Sprawozdaniem Wójta Gminy z pracy między 

sesjami stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
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Rada Gminy Stargard w obecności 11 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 11 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

przyjęła Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami za okres od dnia 15 

września 2023 roku do dnia 18 października 2023 roku.  

AD 16. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Stargard w roku szkolnym 

2022/2023 (Przedział czasowy z nagrania: od 01:25:12 do 01:26:28) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak z uwagi na nieobecność Przewodniczącej 

Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Pani Moniki Nikołajew poprosił Radnego Janusza 

Łojko o przedstawienie opinii Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty odnośnie ww. 

Informacji. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Stargard w roku szkolnym 

2022/2023, stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

Radny Janusz Łojko poinformował, że Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 

na posiedzeniu w dniu 17 października 2023 r., zapoznała się z Informacją o stanie realizacji 

zadań oświatowych Gminy Stargard w roku szkolnym 2022/2023, Komisja wyrażając swoją 

opinię informację przyjęła. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję i zapytał, 

czy są pytania do powyższej Informacji? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą Informację do wiadomości. 

AD 17. Informacja Wójta Gminy nt. funkcjonowania lokalnego transportu zbiorowego 

pod kątem potrzeb mieszkańców gminy za 2022 rok (Przedział czasowy z nagrania: 

od 01:26:29 do 01:27:28) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie stanowiska 

Komisji do powyższej informacji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu 

w dniu 18 października 2023 r., przeanalizowała Informację Wójta Gminy nt. funkcjonowania 

lokalnego transportu zbiorowego pod kątem potrzeb mieszkańców gminy za 2022 rok, 

Komisja wyrażając swoje stanowisko powyższą informację przyjęła. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję i zapytał, czy są 

pytania? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą Informację do wiadomości. 

AD 18. Ocena funkcjonowania biblioteki publicznej, świetlic oraz przedszkoli na terenie 

gminy w 2022 roku (Przedział czasowy z nagrania: od 01:27:28 do 01:28:35) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Radnego Janusza Łojko 

o przedstawienie stanowiska Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty do powyższej 

informacji. 

Radny Janusz Łojko poinformował, że Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 

na posiedzeniu w dniu 17 października 2023 r., zapoznała się z informacją Ocena 

funkcjonowania biblioteki publicznej, świetlic oraz przedszkoli na terenie gminy w 2022 roku, 

Komisja wyrażając swoje stanowisko, powyższą informację przyjęła. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję i zapytał czy są pytania? 
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Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą Informację do wiadomości.  

AD 19. Przegląd obiektów sportowych i placów zabaw (Przedział czasowy z nagrania: 

od 01:28:36 do 01:29:39) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Radnego Janusza Łojko 

o przedstawienie stanowiska Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty do powyższej 

informacji. 

Radny Janusz Łojko przedstawił stanowisko Komisji Socjalno-Porządkowa i Oświaty 

z wyjazdu w teren do tematu: Przegląd obiektów sportowych i placów zabaw, które stanowi 

załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są pytania? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął dyskusję 

i stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą Informację do wiadomości.   

AD 20. Wolne wnioski, zapytania i komunikaty (Przedział czasowy z nagrania: od 01:29:40 

do 01:33:37) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję w powyższym punkcie 

porządku obrad. 

Głos w dyskusji w kolejności zabrali: 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Wójt Gminy Jerzy Makowski 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

Wobec wyczerpania pytań i zgłoszeń w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian 

Janiak zamknął dyskusję, a następnie w ramach komunikatów, Przewodniczący Rady 

Gminy stosownie do art. 24 h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, 

poinformował o pismach na temat analizy złożonych oświadczeń majątkowych i przedstawił 

informacje w tym zakresie.  

Ponadto Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poinformował o terminie kolejnej 

sesji, tj. 24 listopada 2023 r. o godz. 10.00.  

AD 20. Zamknięcie obrad sesji (Przedział czasowy z nagrania: od 01:33:38 do 01:33:45) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak wobec wyczerpania porządku obrad 

o godzinie 12.02 zamknął obrady LII Sesji Rady Gminy Stargard. 

 

Nośnik z zapisem nagrania audio-video z przebiegu obrad LII Sesji Rady Gminy, 

stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  

Ponadto nagranie z obrad  LII Sesji Rady Gminy Stargard opublikowane 

jest w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Stargard. 

Przewodniczący Rady Gminy 

Sebastian Janiak 

Protokołowała: 

Aleksandra Kowal 


